
Protokoll över styrelsemöte i MCV- Halmstad
470927

1. Ordf. ftirklarade mötet öppnat.
2. Dagordningen godkändes.
3. Ordforanden valdes till justeringsman.
4. Birgitta meddelade att behållningen uppgick till 31.000 kr.

Omläggning av finanserna diskuterades, eftersom svårigheter
med bankgiro betalningar upplevdes av kassören. En
möjlighet är att öppna ett bank/bankgirokonto, ftir att
forenkla. Postgirot skall dock behållas parallellt. Finns även
möjlighet att sköta alla betalningar via eventuell hemdator.
Sven undersöker möjligheterna och återkommer till detta vid
årsmötet.

5. Aktiviteter diskuterades. Utskicket skall ut i andra halvan av
oktober. Matrikel skall medfolja. I samband med nästa
årsavgift skall vi fiirsöka ffi in emailadresserna från de
medlemmar som har sådana, for att den vägen göra utskick.
MC- mässan i Göteborg kommer att besökas i januari.
Anmälan till julbord (IlI2 kl.18:00) kommer alt infordras.
F.o.m. Oktober t.o.m. April, Ses vi varannan vecka päLizzies
Cafe. Undantaget:25|L}, 25llI-3l}. Ny omgång 1711.

6. Inga övriga frågor var uppe till diskussion.
7. Mötet avslutades.
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